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Meerjarenverslag en plan Intervisie november 2020.doc

Beste Intervisiecollega’s,

Hieronder het verslag met dank aan [BEH van de laatste intervisie. Datumlijstje 2021 volgt nog.

Met vriendelijke groet,

ome JERE
RIVM-Centrum Infectieziektebestrijding
Postbus 1 (interne postbak EB)
3720 BA Bilthoven

Telefoon [EEE
Telefoon mobiel: 06EEN
rijksvaccinatieprogramma.nl

rvp.nl

\Verslag intervisiebijeenkomst op woensdag 18 november 2020.

Deelnemers:ING FU

IEEE stuurt een nieuw datumlijstje rond voor onze bijeenkomsten in 2021. We houden dezelfde dag van de week en hetzelfde

tijdstip aan als dit jaar.

Idee voor een onderwerp voor de volgende bijeenkomst (in 2021): wat zijn collaterale gevolgen van (de bestrijdingsmaatregelen

tegen) de pandemie en wat is onze rol daarin?

[1] Rondje ‘hoe gaat het, waar ben je mee bezig, waar loop je tegenaan’.

GGD A’dam heeft een Corona-unit apart van de IZB met eigen manager. IZB bewaakt de kwaliteit hiervan en levert

inhoudelijke input. Daarnaast is ze eM 512 |Veel overleg- en adviestaken in allerlei gremia.

Vraag: wat is de plaats van de arts M&G in de inhoudelijke governance. Moetje daarvoor overal aan tafel zitten? Hoe borgen van

de verantwoordelijkheid cvan de arts M&G?

Is druk met de overzeese eilandengroep. Veel spanningen, rechtbreien van een recente uitlating van de politiek in

Nederland. Het is lastig om alles goed te volgen, gaat eigenlijk niet meer. In het algemeen gaat ;t goed, West-Nilevirus is een

welkome afwisseling.

IEEE: Voelt zich in het Coronagebeuren een beetje een ‘buitenstaander’. Situatie in Bangkok verandert niet zo erg. Ze is bezig

om zich door 7500 abstracts heen te eten. Alles online moeten doen is niet fijn. Bezoek brengen aan Nederland is in praktische zin

lastig.

Doet langdurige zorg en de rol van LCI daarin. Is behoorlijk complex. Overleg met veel partijen in een voor LCI nogal

ongebruikelijke constellatie. Veel media-aandacht en Kamervragen. Veel wisselingen in de samenstelling van de taskforce.

CRF Gaat goed. Vindt alles nog wel leuk. Doet dingen in diverse taskforces. Bijvoorbeels aerogene transmissie heeft veel

interessante invalshoeken,en een snel toenemende hoeveelheid literatuur. Daarnaast scholen, brieven aan ouders, BCO, iedereen

tevreden stellen gaat niet. Openhouden van de scholen heeft hoge prioriteit.
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Verdeelt zijn tijd over RAC en GGDrU. Wordt meer in het GGD-gebeuren gezogen dan op basis van de afgesproken

urenverdeling tussen GGD en RAC is vastgelegd. Vind het belangrijk dat ervoor wordt gezorgd dat jonge dokters breder worden

opgeleid dan tot arts Coronabestrijding. Levert samen met vele anderen in de organisatie onderwijs aan aniossen.EiF heeft

hiervoor belangstelling..

Is begonnen met het programma COVID-19-vaccinatie. Er is nogal wat onrust omdat de politiek niet (goed) kan omgaan

met onzekerheden. Hoe de inhoud in dit programma overeind te houden is een grote uitdaging. Hij denkt nog na over wat hij

hiermee moet. Morgen komt er een advies van de Gezondheidsraad. Maar ook daarna is er nog veel onduidelijk.

[2] Ingebracht onderwerp door FEL: hoe houden we de inhoud van ons vak in de Coronacrisis overeind?

Korte beschrijving:

5.1.2i Wetenschappelijk beraad

Met vriendelijke groet,

GGD regio Utrecht Sire

RIVM-CIb (EEEY)
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